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1. Samenvatting 

Op vraag "1 Heeft u zelf drugsoverlast ervaren het afgelopen jaar binnen de gemeente Kerkrade?" 

antwoordt 51% van de respondenten: "Nee, ik heb geen drugsoverlast ervaren binnen de gemeente 

Kerkrade". 

Op vraag "2 Ten opzichte van 5 jaar geleden: is de straathandel in drugs naar uw mening veranderd?" 

antwoordt 44% van de respondenten: "Weet niet". 

Op stelling 3 ‘Ik ben vóór het wetsvoorstel dat er eerder ingegrepen kan worden zonder bewijs dat er 

verdovende middelen aanwezig zijn’ antwoordt 71% van de respondenten: "(zeer) mee eens". 13% 

van de respondenten antwoordt: "(zeer) mee oneens". 

Het meest gekozen antwoord (43%) is: "Zeer mee eens". Het middelste antwoord (mediaan) is: "Mee 

eens". 

Op stelling 4 ‘Het is een goede zaak dat panden nu twintig weken gesloten mogen worden in plaats 

van twaalf weken’ antwoordt 84% van de respondenten: "(zeer) mee eens". 6% van de respondenten 

antwoordt: "(zeer) mee oneens". 

Het meest gekozen antwoord (57%) is: "Zeer mee eens". Dit is ook het middelste antwoord 

(mediaan). 

Op stelling 5 ‘Kerkrade moet net als Maastricht en Sittard-Geleen stoppen met de verkoop van 

softdruks aan buitenlanders in coffeeshops’ antwoordt 56% van de respondenten: "(zeer) mee eens". 

25% van de respondenten antwoordt: "(zeer) mee oneens". 

Het meest gekozen antwoord (39%) is: "Zeer mee eens". Het middelste antwoord (mediaan) is: "Mee 

eens". 

Op vraag "6 Hoe zou de aanpak van drugsoverlast verbeterd kunnen worden? Met andere woorden, 

welke tip zou u willen geven aan de gemeente en politie?" antwoordt 43% van de respondenten: 

"TIP:". 

Op stelling 7 antwoordt 66% van de respondenten: "(zeer) mee eens". 14% van de respondenten 

antwoordt: "(zeer) mee oneens". 

Het meest gekozen antwoord (43%) is: "Mee eens". Dit is ook het middelste antwoord (mediaan). 

Dit en meer blijkt uit panelonderzoek TIP Kerkrade, waarbij 288 deelnemers zijn geraadpleegd.  
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2. Rechte tellingen 

Drugsbeleid Kerkrade 

Onder drugsoverlast worden onder andere criminaliteit, verstoring van de openbare orde, 
diefstal en een gevoel van onveiligheid verstaan dat gerelateerd is aan drugs. Hoe ervaart u 
dit in de gemeente Kerkrade? 
 

 
Op vraag "1 Heeft u zelf drugsoverlast ervaren het afgelopen jaar binnen de gemeente Kerkrade?" 

antwoordt 51% van de respondenten: "Nee, ik heb geen drugsoverlast ervaren binnen de gemeente 

Kerkrade". 

Toelichting 
Ja, ik heb 
drugsoverlast 
ervaren binnen 
de gemeente 
Kerkrade 

 Buren ,over buren die bezig waren met het verbouwen van wietplanten. 

 De drugsrunners die met hun auto's de straten onveilig maken rondom de 
VMBO op de Holz en bij de naastgelegen sportschool en aan de rand van 
Rolduc 

 De vele buitenlanders die naar het wiethonk komen tegenover het slachthuis. 
Er wordt hard gereden en onverantwoord. En dan nog maar niks over de vele 
plastic wietzakjes die verspreid langs de straat liggen..... 

 Dealen in stadspark en op parkeerstrook langs het park. 
Het bezoeken vd coffeeshop in de ham, verkeersoverlast, roekeloos rijgedrag 
van met name Duitsers en Belgen.l 

 Dealers in de buurt 

 Ik ben meerdere keren getuige geweest van dubieuze handeltjes in 
Bleijerheide en het Rolduckerveld. 
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 Ik woon in Eygelshoven. Daar ligt een coffeeshop op pakweg 200 van een 
basisschool en tegenover een speelveldje. Ik pieker er niet over om mijn 
kinderen op het speelveldje te laten spelen en ik huiver bij de gedachte dat 
mijn zoon straks - als hij wat ouder is - zeer laagdrempelig toegang krijgt tot 
drugs. Voor mij is het een serieuze optie om te verhuizen naar een meer 
landelijke omgeving. 

 Meerdere keren per dag drugskoeriers bij de Beerenboschweg in Haanrade. 

 O.a. mensen die verdwaald rondlopen, die niet weten waar ze zijn en in 
zichzelf praten en schelden ! Ik persoonlijk heb medelijden met die mensen ! 

 On mijn omgeving wordt veel gedeald 

 Onze ex buurman dealde. Inmiddels is hij verhuisd. 

 Op de parkeerplaats van her Continium 

 Op div.plekken wordt behoorlijk gedeeld . 

 Op veel plekken zie mensen die drugsgebruiken. Vooral de wijk Bleijerheide 

 Parkeerplaats sporthal Kerkrade West. Mijn kleindochter met slippertjes in 
glas. Plus de andere nodige zooi bij de trappen. 

 Spuiten gevonden nabij kerk holz, op speelplaats waar kinderen spelen 

 Was tot ongeveer 2016-2017 

 Wij wonen aan industrieterrein Julia, daar word niet alleen veel gedeald maar 
ook geproduceerd. 

 Wij zien regelmatig deals van drugs in onze wijk, 
 

Nee, ik heb 
geen 
drugsoverlast 
ervaren binnen 
de gemeente 
Kerkrade 

 Dit geen last gehad . 2011 neergeschoten in huis bij inbraak om drugs 

 Ik neem aan dat hier niet over alcohol gesproken wordt. 
 
 
 
 
 

Weet niet  Ik zie wel eens mannen opvallend bij AH en wachten op iemand, om daar nu 
meteen de politie voor in te schakelen? 

 Zie geregeld vreemde auto's richting esdoornstraat en ook deken deutzlaan. 
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1.1 Waar heeft u de drugsoverlast ervaren? (n=125) 
(Leesinstructie: alle antwoorden op deze vragenlijst worden anoniem verwerkt) 

 
Locatie (99%): 
 6461 

 6466 

 Ailbertuslaan, zonstraat, hertogenlaan en omgeving 

 Akerstraat verkoop aan huis 

 Albert hein hertogenlaan 

 Ambachtsstraat 

 Beukenbosweg 

 Bij het continium 

 Bij sporthal Kerkrade West. Dealen. 

 Bleierheide (3x) 

 Bleijerheide (5x) 

 Bleijerheide voccartstraat 2 

 Bleijerheide, 

 Bleyerheide rond de flats 

 Blijerheide (2x) 

 Burgemeester Savelberglaan 

 Bushalte Haanrade en omgeving 

 Carboonplein/carboonstraat 

 Centrum en in de wijken 

 Chevremont 

 Chèvremont 

 Dealen op parkeerplaats Jeneverbes 

 Deken Deutzlaan 

 Dekendeutzlaan en de Zonstraat 

 Diversen plaatsen 

 Drievogelstraat 

 Eigen straat 

 Einderstraat (2x) 

 Eygelshoven (4x) 

 Feldbiss en parkeerplaats Lidl Ambachtstraat 

 Gracht 

 Gracht, Centrum, Carboonplein 

 Gravenweg 

 Groene long, in de buurt van het continium, 

 Grupellostraat 

 Haanrade (3x) 

 Haanrade rondom Meuserstraat via drugskoeriers en op het voormalig schoolplein 

 Hammolenweg 

 Heilust (3x) 

 Heiveldstraat / Kaalheidersteenweg 

 Hertogenlaan bij AH. 

 Hoek Akerstraat / Van de Weijerstraat 

 Hoek Boetiek Remy Hertogenlaan en achterom bij AH Ailbertuslaan 

 Holz (5x) 
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 Holz rond de kerk 

 Hubertusstraat 

 In de klas 

 In de wijk waar ik woon 

 In straat, Berenbos, bos bij Rolduc en rond sporthal Rolduc. 

 Industriestraat Wauwelpad 

 Industrieterrein Julia, waar we wonen 

 Kaalheide 

 Kaffeberg parkeerplaats vv Chevremont 

 Kaffebergsweg, Haanraderweg, rond Craneweijer en Erenstein 

 Kerk holz 

 Kerkrade Oost, wijk Holz 

 Kerkrade West 

 Kerkrade-west 

 Kloosterradestraat 

 Kohlbergsgracht, Pricksteenweg, Directeur van de Vennestraat 

 Kremerstraat/ Akerstraat 

 Lichtenbergstraat 

 Locht 

 Maria Gorettiplein 

 Markt eo 

 Martin buber plein 

 Nabij het slachthuis 

 Nieuwstraat+ kerkrade west 

 Numm ii straat 

 Old Hickoryplein 

 Olmenplein 

 Omg. Duitse grens 

 Op Chevremont op verschillende plekken en op parkeerplaats achter de school aanneem 
schleidenstr 

 Op de bossen (2x) 

 Pannesheide 

 Parkeer plaats Ehrenstein 

 Parkeerplaats Bristol Nullanderstraat 

 Parkeerplaats industirstraat 3 bij Wauwelpad 

 Parkeerplaats Rolduc en graaff saffenbergberg 

 Parkeerplaats voetbalvelden Haanrade 

 Pieterstraat/Meertens 

 Piusstraat 20 

 Pricksteenweg/Nieuwstraat 

 Rolduckerstraat/onze lieve vrouwestraat 

 Rond Catharinakerk Holz 

 Rondom wolfsweg 

 Slakstraat 

 St. Pieterstraat thv 92-94 

 St.Jozefstraat 

 Stadspark, parkeerstrook koningsweg, ham. 

 Station Chevremont 

 Terwinselen / Piusstraat 
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 Thuis 

 Uilstraat 

 Van Gronsveldstraat 

 VMBO Holz 

 Vroenhof Levantogroep 

 West 

 Wiet pand in buurt chevremont 

 Zonstraat bij Meertens en de friture..staan veel auto's. .waar gedeald wordt. Als je daar loopt of 
bij de friture staat te wachten , dan valt dat best op. Voel mij ook niet echt op mijn gemak daar 
rond te lopen. In de Dekendeutzlaan (daar woon ik) op nr 199 wordt ook gedeald..komen veel 
mensen aan de deur , gaan snel binnen en zijn ook snel weer buiten. Gelukkig is dat al bekend 
bij de politie,  maar prettig is dat niet. 

 

Weet niet (1%) 
 

Toelichting 
Locatie:  Allerlei figuren op de balkons , snelle auto's, bellen bellen, er wonen sowieso 

verslaafden. 

 Bij de containers staan wel vaker verdachte autos.Ook heb ik ze op andere plaatsen in 
gemeente zien dealen 

 Buren hadden wietplanten 

 Er wordt op meerdere plaatsen gedeald. 

 Er wordt regelmatig op straat gedeald vanuit auto's ter hoogte van het voormalig 
buurthuis en op de parkeerplaats Kloosterbosvoetpad. 

 Handel vanuit een woonhuis, ter hoogte van 63 

 Helaas is onze straat de ideale plek hiervoor. Mede door doorgang naar Duitsland via 
paadje in straat. 

 Met de de gevolgen van het drugsgebruik. Lawaai overlast, ruzie's. Regelmatig moeten 
we de politie bellen. 

 Parkeerplaats schutterij Industriestraat 
 

 Regelmatig gemeld, extra controles volgden, waarna de overlast verdween. Maar na 
verloop van tijd toch weer overlast. 

 Straathandel. 2 autos stoppen, 1 ontvangt iets en weg zijn ze . 

 Wordt er mee geconfronteerd tijdens het winkelen. 
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Naast de mogelijkheid om drugs te kopen in een coffeeshop kunnen mensen ook drugs kopen 
via illegale drugshandel op straat. 
 

 
Op vraag "2 Ten opzichte van 5 jaar geleden: is de straathandel in drugs naar uw mening veranderd?" 

antwoordt 44% van de respondenten: "Weet niet". 

Toelichting 
Ja, de 
straathandel in 
drugs is 
afgenomen 

 Zie hier in de poststraat geen drugsrunners en handel meer maar kom ook 
minder buiten 

 
 
 

Nee, de 
straathandel in 
drugs is gelijk 
gebleven 

 Waar ik woon word in de straat onderaan in de parkeervakken heel veel 
gedeald  vooral veel Duitsers maart ik heb geen last van ze 

 Zelfs de nabijheid van een coffeeshop weerhoudt mensen er blijkbaar niet van 
om op straat te handelen 
 

. 
Ja, de 
straathandel in 
drugs is 
toegenomen 

 Iedere dag zie ik op meedere lokaties rondom Old Hickoryplein drugsrunners 
(voor mij zelfs duidelijk te herkennen aan hun gedrag en voertuigen......), 
handelaren en gebruikers van zowel hard als softdrugs........ 

 Ik heb het idee dat er veel snelle scootertjes door de straten rijden met name 
in de buurt van de coffeeshop tegenover het slachthuis. Ook staan hier veel 
buitenlandse auto's 

 Ik zie vooral rond het bos bij Winselerhof en Erenstein regelmatig dat er 
gedeelt wordt. Ook zie ik refer lmatig verdachte auto stoppen en ket jerrycans 
richting het Dobbertje lopen. Waarschijnlijk het lozen van chemisch (drugs) 
afval. 

 Sinds het Café't Schupke weg is ,is het drugsverkeer toegenomen nu er in die 
hoek niks meer van "leven" is ! 

 Vaker gezien, dat er the Op de Bies gehandeld wordt. 
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De gemeente Kerkrade heeft het beleid rond drugspanden aangescherpt. Zo heeft de 
gemeente nu de mogelijkheid om een drugspand sneller te sluiten. Ook ligt er een 
wetsvoorstel waarin wordt gepleit dat er niet per se verdovende middelen aanwezig hoeven 
te zijn voordat er kan worden opgetreden. Bij aanwijzingen dat er gedeald wordt of bij veel 
overlast in de buurt kan er al ingegrepen worden. 
 

 
Op stelling 3 ‘Ik ben vóór het wetsvoorstel dat er eerder ingegrepen kan worden zonder bewijs dat er 

verdovende middelen aanwezig zijn’ antwoordt 71% van de respondenten: "(zeer) mee eens". 13% 

van de respondenten antwoordt: "(zeer) mee oneens". 

Het meest gekozen antwoord (43%) is: "Zeer mee eens". Het middelste antwoord (mediaan) is: "Mee 

eens". 

Toelichting 
Zeer mee 
eens 

 De dealers zijn slim genoeg om de politie voor te blijven, als die al reageert op tips 
van omwonenden. 

 Ik neem aan dat daar ook de wietplantages onder vallen? 

 In het verleden is men (vooral vele jaren geleden) veel te laks geweest 
 

Mee eens  Het samen scharen van ongure types e/o hangjongeren die in welke manier 
overlast veroorzaken in de buurt dient ingegrepen te worden ! 

 Kan ook preventief werken ook al kan je bij een inval natuurlijk wel een miskleun 
maken... 

 
Neutraal  Het is maar de vraag, waar je dan de grenzen gaat leggen ! 

 Wet handhaven. 
 

Mee 
oneens 

 We hebben al eens meegemaakt dat er een inval was bij de buren waarbij niets 
werd gevonden, alleen op basis van warmtebeelden helikopter. Dit moet eerst 
verder uitgezocht worden voordat er actie wordt ondernomen, want ook een slecht 
geïsoleerd dak kan hier de oorzaak van zijn. 
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Zeer mee 
oneens 

 Mijn ervaring is dat als iemand echt niets er mee te maken heeft men zorg vuldig 
om moet gaan met persoon . En niet zo als nu het huis uit moet en die echte 
criminelen niet gepakt worden. 

 Zolang de veiligheid van mensen niet in het gedrang komt. 
 

Weet niet  Is dit straffen zonder bewijs of moet er wel overlast zijn, 
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Naast het feit dat panden sneller gesloten kunnen worden, blijven de panden ook langer 
dicht. Het aanscherpen van het drugsbeleid in de gemeente Kerkrade maakt het mogelijk dat 
panden twintig weken dicht kunnen blijven in plaats van twaalf weken. 
 

 
Op stelling 4 ‘Het is een goede zaak dat panden nu twintig weken gesloten mogen worden in plaats 

van twaalf weken’ antwoordt 84% van de respondenten: "(zeer) mee eens". 6% van de respondenten 

antwoordt: "(zeer) mee oneens". 

Het meest gekozen antwoord (57%) is: "Zeer mee eens". Dit is ook het middelste antwoord 

(mediaan). 

Toelichting 
Zeer mee 
eens 

 Ben van mening, dat óók in de Hammolenweg strenger opgetreden moet worden. 
In ieder geval verbaliserend  tegen de verkeersoverlast die daar plaats vindt. 

 Dat betekent tenminste even rust voor de omwonenden. Na de sluiting gaat de 
handel toch vaak gewoon verder. Alleen sluiting is echter in mijn ogen niet 
voldoende. Zo lang pandjesmelkers het ene na het andere huis opkopen, hebben ze 
altijd wel ergens weer een nieuwe locatie voor hun handel. 

 Eigenlijk zou het verboden moeten zijn om een huis aan 3 of 4 (of misschien nog wel 
meer) verschillende personen te verhuren. De eigenaren maakt het niets wat er in 
het pand gebeurt als hij/zij er maar geld aan verdienen. Er zijn tig voorbeelden in 
Kerkrade. De huizen verloederen, de mensen in de buurt voelen zich onveilig. Hier 
wordt niets aan gedaan. Schandalig!!!!! 

 In onze straat is tot twee keer toe een inval gedaan. Drie maanden pand op slot. 
Daarna gaan toch gewoon verder op andere plaatsen. Ze komen er nooit meer uit. 
Straffen zijn veel te laag. 

 Panden sluiten is prima. Maar dan moet er ook oog zijn voor het feit dat de 
drugsproblematiek verplaatst wordt naar een andere locatie. 

 Ze zouden minimaal EEN JAAR gesloten moeten worden 
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Mee eens  Dit kan voor de eigenaar wel problemen opleveren. Vaak weet deze niks af van 
handel vanuit of kweekin zijn pand. Hoe kan deze zich hiertegen wapenen? 

 
Neutraal  Eerst echt kijken wat speelt. Als echt de aan wijzen duidelijk is dan is dat goed. 

 Hangt af van het verdere gebruik van de panden . 
 

Mee 
oneens 

 Bij huur wordt de woningvereniging de dupe en ern leegstaande woning nodigt 
meer uit tot vandalsme 

 
Zeer mee 
oneens 

 Hiermee verplaats je enkel het probleem. De dealers blijven echt geen 20 weken 
zonder inkomsten zitten. Wordt gewoon een stromannetje gebruikt om een ander 
pand te huren bij een commerciele verhuurder. En wordt vandaaruit gedeald. 
Er zijn commerciele verhuurders waarvan bekend is dat ze gewoon aan dezelfde 
huurder waarvan een pand gesloten is dezelfde dag nog een ander pand verhuren. 
Bij de desbetreffende verhuurder is een opzegtermijn van 3 maanden dus met de 
huidige sluiting loopt hij maar 2 maanden huur mis op het gesloten pand maar krijgt 
dubelle huur van en de opzegtermijn van het gesloten pand en vanaf  dag 1van het 
nieuwe pand. 
Dit is gemeentelijk niet op te lossen dat weet ik ook wel. Maar landelijk zou dat wel 
kunnen via een wetswijziging. Bijv. Bij commerciele verhuring de vergunning maar 
voor bepaalde periode te verlenen en wordt bij die commerciele verhuurder 
onevenredig vaak panden gesloten ivm met overtreding opium wet voor die panden 
geen verhuurvergunning meer te verlenen. Dus ook niet aan een andere 
verhuurder. Anders richt de gestreafte verhuurder gewoon een andere bv op 
waaraan hij die panden verkoopt en via die bv zijn inkomsten genereerd. 

 Ik vind dit echt onzin die mensen moeten toch ook hun geld kunnen verdienen 
zolang niemand laat van ze heeft 

 Meestal betreft het huurpanden en dan is de eigenaar/ verhuurder de dupe... 
Ontruimen van het pand is voldoende; en weer opleveren aan de eigenaar klaar.....! 
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In 2016 sloot gemeente Sittard-Geleen de coffeeshops voor buitenlanders. Maastricht deed 
dit eerder in 2012. In de gemeente Kerkrade kunnen buitenlanders nog wel softdrugs kopen 
in de coffeeshops. 
 

 
Op stelling 5 ‘Kerkrade moet net als Maastricht en Sittard-Geleen stoppen met de verkoop van 

softdruks aan buitenlanders in coffeeshops’ antwoordt 56% van de respondenten: "(zeer) mee eens". 

25% van de respondenten antwoordt: "(zeer) mee oneens". 

Het meest gekozen antwoord (39%) is: "Zeer mee eens". Het middelste antwoord (mediaan) is: "Mee 

eens". 

Toelichting 
Zeer mee 
eens 

 Al eens gezien hoeveel belgen, duitsers en andere buitenlanders de Hammolenweg 
e.o. onveilig maken? 

 Als je ziet hoeveel buitenlanders van L-B-Fr-D er iedere dag en avond drugs komen 
is niet normaal.En dan hun rijgedrag ik vind dat de politie hierop meer moet 
controleren. Misschien dat Jos Som voordat hij burgermeester af is dat pand bij het 
slachthuis voorgoed kan sluiten. 

 Bij slachthuis af en aan van buitenlandse drugstoeristen. Verschrikkelijke zielepoten. 

 De coffeeshop in Eygelshoven trekt voornamelijk Duits publiek dat zich vaak ook 
nog langdurig rondom de coffeeshop blijft ophouden. Ik ervaar dit als een 
behoorlijk negatieve impact op mijn leefomgeving. 

 Ga op een zaterdagmiddag maar eens buitenlandse kentekens tellen aan de 
coffeeshop in de Hammolenweg... 

 Gebruikers van de coffeschops o.a. Hammolenweg rijden laconiek en houden zich 
niet aan de snelheid. 

 I.v.m aanzuigende werking van gebruikers cq ontmoediging van crimineel gedrag. 

 In feite nemen we op deze manier de problemen over van onze oosterburen. 
Daarbij vind ik dat er helemaal geen coffeeshops mogen zijn. Overal wordt het 
roken ontmoedigd en bij coffeeshops mag men wel roken. Vreemd en heel raar. 
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 Maar dan wel in combinatie met streng toezicht op de illegale straat- en 
huisverkoop. 

 Minder drugstoerisme 

 Worden buitenlanders ook gecontroleerd als shop.pzij een coffeeshop verlaten.Op 
de vink rijden zij alsof ze gezopen hebben. 

 
Mee eens  Als je door de hammolenweg rijdt zie je heel veel belgische en duitse auto,s ,dit is 

ook overlast,  ze rijden ook veel te hard. 

 Er rijden nu te veel Duitse kentekens rond, binnen wijken. De vertrouwde AC HS zie 
je nauwelijks nog. En op de Schifferheidestraat,  de buitenlanders uit Duitsland en 
België, zijn alleen hongerig op dat spul. Als ze de kans zouden krijgen, duwen ze je 
van de weg af, omdat 50 te langzaam is. Ik heb gehoord, van een betrouwbare bron, 
dat het spul in Kerkrade, van betere kwaliteit is, dan in Roermond. 

 Nog steeds veel auto’s met Frans kenteken in de buurt van slachthuis 
 

Neutraal  Het zijn nu  meestal buitenlanders (met name Duitsers) die hun softdrugs op 
bestelling afhalen in onze buurt. De overlast wordt dan waarschijnlijk nog heviger 

 Ik ben bang dat er dan meer straat handel komt en dit geeft een behoorlijke 
overlast. 

 Is afhankelijk van de "overlast " door buitenlanders. 

 Liever geconcentreerd in een shop dat wild verspreid door de hele gemeente 

 Ze veroorzaken geen overlast zover wij dit kunnen beoordelen. 
 

Mee 
oneens 

 Als dit verboden wordt in Kerkrade zal de handel in de straat weer meer worden 
daar wij een grensgemeente zijn 

 Dan gaan  ze  t  op  straat kopen 

 Dat werkt illegale handel op straat in de hand. Gevaarlijk: geweld neemt toe, denk 
ook aan onze kinderen! 

 De aanwas vanuit Duitsland gaat dan het illegale circuit in. Dan wordt de overlast 
aan de grens, groter. 

 Dit levert een toename van de straathandel op 

 E.e.a is in Kerkrade goed geregeld. 

 Het mindere euvel: liever (min of meer) gecontroleerde verkoop dan de handel 
verplaatsen naar de wijken/straten langs de grenzen. 

 Kerkrade heeft dat destijds ook geprobeerd, waardoor de straathandel goed 
floreerde. Voor dealers is het lucratiever om softdrugs te verhandelen dan 
harddrugs, omdat de straffen voor bezit/ handel softdrugs lager zijn. 

 Liever weten waar verkocht wordt dan op straat en nooit last gehad van de 
coffeeshop in de buurt 

 Wat wil je ermee bereiken in "Down Under" is het allemaal prima geregeld lijkt mij 
als ik er langs rij (zelfs verkeers regelaar.) Buitenlanders weren heeft weer een 
averechts effect; wordt dat weer elders verder gehandeld wat schiet je er dan mee 
op... 

 
Zeer mee 
oneens 

 Buitenlanders blijven toch komen voor drugs dus meer overlast voor de gewone 
burger en de handel verplaatst dan naar andere plekken en op andere manieren die 
moeilijker te controlleren zijn , we hebben in maastricht gezien dat dit plan 
averechts werkt 

 Dat za 
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 Hiermee krijg je of dusdanige verkeersgevaarlijke situaties zoals in brabant dat 
runnertjes de weg opgestuurd worden om autos aan de grens op te vangen en met 
hun naar een huisdealer te rijden. Veel huisdealers doen dat dus die runners nemen 
overmatige verkeersrisicos om maar hun klanten te scoren waardoor wij als gewone 
verkeersdeelnemers hierin betrokken worden. 
Een andere tactiek die in sittard geleen en maastricht toegepast wordt is dat 
nederlanders voor of in de coffeeshops hangen met alle overlast van dien om hun 
diensten aan te bieden om voor de buitenlandse gebruikers hun drugs te scoren 
tegen bepaalde vergoeding. 
Dit beleid van waar wel en waar niet is ook bij buitenlandse gebruikers bekend dus 
er zijn ook sommigen die gewoon zelf naar een van de kerkraadse coffeeshops 
rijden. 

 Nederland is -net als een groot deel van de wereld- hypocriet als het over 
cannabisproducten gaat. Drank maakt veel meer kapot en dat vinden we allemaal 
blijkbaar prima. Vergelijk het aantal slachtoffers per jaar in Nederland en je zult 
versteld staan. 

 Persoonlijk vind ik dat alle softdrugs gewoon gelegaliseerd moeten worden. 

 Straathandel neemt dan nog meer toe. 

 Zeer mee oneens want dan word de straathandel juist nog groter 

 Zo is er nog controle en minder op straat. Mijn man wordt op de stations maastricht 
heerlen regelmatig lastig ermee gevallen 

 
Weet niet  Ik weet niet of straathandel en andere illegale praktijken toenemen als verkoop aan 

buitenlanders wordt verboden. Gemeente moet ervaringen van Maastricht en 
Sittard Geleen opvragen en afhankelijk hiervan al dan niet stoppen. 
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Op vraag "6 Hoe zou de aanpak van drugsoverlast verbeterd kunnen worden? Met andere woorden, 

welke tip zou u willen geven aan de gemeente en politie?" antwoordt 43% van de respondenten: 

"TIP:". 

TIP: 
 Agenten in burger laten posten. 

 Alle overlast moet aangepakt worden binnen de kaders van de wet- en regelgeving. 

 Alleen voor nederlanders 

 Bestaande coffeeshops sluiten op die locatie en verplaatsen naar afgelegen locaties bij de grote 
invalswegen. 

 Beter beleid coffeeshops 

 Betere afspraken met onze 'regering' 

 Betere controle(politie opstraat) 

 Controle nog beter aanscherpen 

 Controle op snelheid en hoeveelheid drugs in de auto 

 Dat de politie aanwezig is 

 De straatdealers op straat aanpakken. Preventief auto’s aanhouden en fouilleren. 

 Dealers zonder verblijfsvergunning het land uit zetten 

 Fatsoenlijk straffen 

 Ga eens onopvallend  observeren bij de locaties die mensen (anoniem) doorgeven. De 
buurtbewoners zien dagelijks de bewegingen rondom de panden van dealers en kunnen precies 
aanwijzen wie en waar. 

 Geen verkoop toelaten 

 Handhaven en strenger controleren 

 Handhaving en controle 

 Hang ol het Julia terrein  mcamera's op. 

 Harder doorgrijpen met straffen die niet alleen de stromannen treffen, maar ook de mensen die 
op de achtergrond alles regelen, zoals de pandjesmelkers die de hele handel faciliteren en zo 
hele buurten naar de filistijnen helpen. 

 Harder optreden 
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 Helemaal verbieden en niet gaan gedogen! 

 Helemaal verbieden en strengere straffen op bezit en zeker op dealen 

 Het kan misschien al gebeuren, de politie rijd al vaker door de straten maar daarmee lost het 
probleem niet op. Misschien een optie om mensen te vragen naar ID en verder aanspreken. 
Steeds als ik met mijn honden wandel kan ik ze er zo uitpakken heb ik het idee. 

 Het plaatsen van borden 

 Hogere straffen en of flinke boetes 

 Https://enquete.toponderzoek.com/x5f8qx7k/FvpqZt4kVYfV1fGm1M3H8Xq2BqTdFCPx# 

 Ik zou pure wiet legaliseren en syntetische drugs en harddrugs harder aanpakken. 

 Illegale straathandel bestrijden en buitenlanders in legale coffeeshops blijven toelaten 

 Intensievere controle. 

 Kaart dit aan bij de overheid. De politie heeft te weinig bevoegdheden en te weinig mankracht 
om het beleid te handhaven. 

 Kijk naar bezittingen en laat verdachten dit verklaren; zo niet , dan afnemen 

 Laat die politie eens harder werken 

 Legaliseer de softdrugs 

 Legaliseren (2x) 

 Legaliseren met zeer hoge belastingheffing 

 Legaliseren soft drugs 

 Legaliseren van softdrugs, hardere aanpak harddrugs productie en handel. 

 Legaliseren van wietteelt 

 Legalisering 

 Luisteren naar de burger en ingrijpen na een tip. Niet 6 maanden na een melding actie 
ondernemen. 

 Meer blauw 

 Meer blauw op straat 

 Meer blauw op straat, maar dat is een utopie 

 Meer blauw op straat, meldingen serieus nemen 

 Meer blauw op straat, vermelding van koffieshop naar harddrugs adressen 

 Meer controle bie het verlaten van de coffeeshop. 

 Meer controle en aanwezigheid van blauw! 

 Meer controle en daarnaast ook een tiplijn openenen, waarin anoniem gereageerd kan worden 

 Meer controle in natuurgebieden. Burgers inschakelen. Hiermee bedoel ik: hen de mogelijkheid 
bieden dit accuut te melden, daar dit natuurlijk moment opnamen zijn. 

 Meer controle koffieshops 

 Meer controle openbare groenstroken en parken 

 Meer controle overdag en ,nachts bij scholen en uitvalwegen van Rolduc 

 Meer controle vooral ook in de donkere uren. 

 Meer controle, patrouilles 

 Meer controles en zichtbaar aanwezig zijn in wijken 

 Meer controlle 

 Meer en duidelijkere verkooppunten en legalisering 

 Meer fysieke controle in probleem gebieden 

 Meer handhaven 

 Meer handhaving 

 Meer jacht op drugskoeriers op straat maken. Plekken zijn bekend. 

 Meer met tips doen 

 Meer politie (2x) 

 Meer politie en handhaving op straat 
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 Meer politie op straat, maar dat zal wel niet mogelijk zijn. 

 Meer surveilleren 

 Meer toezicht en strengere straffen. 

 Meer verkeerscontroles na bezoek coffeeshop 

 Meer zichtbare controle 

 Meer zichtbare politie op straat 

 Mensen en middelen vrij maken voor bestrijding 

 Misschien in de avonduren meer aanwezig zijn in de wijken 

 Misschien in sommige gevallen er korter op zitten 

 Mobiele teams met uitsluitend die opdracht 

 Niet de andere kant op kijken! 

 Niet veel veranderen kom voor mijn werk iedere dag op het station in sittard en moet daar 
buiten het station op busje wachten. Die taferel willen we niet in kerkrade dan krijg je echt 
drugsoverlast. Dus wijzig in ieder geval het coffeeshopbeleid niet. 

 Nog harder optreden 

 Nog strenger optreden en minder halfslachtige wetten 

 Nog veel strenger optreden 

 Of legaliseren incl. teelt, of verbieden, konsekwent beleid is de basis van het oplossen. 

 Op de bekende plaatsen meer toezicht  laten houden door handhaving zodat Politie eerder 
geïnformeerd en ter plekke kan zijn ! 

 Op de Holz bij de school wordt veel gedealt 

 Operatie Hartslag a.d.grens 

 Politie meer zichtbaar in de stad, ook na 18.00 uur 

 Serieuzer omgaan met meldingen 

 Servileren in de gaten houden van woningen 

 Sneller en accurater reageren op meldingen en signalen, strengere consequenties voor 
overtredingen en overlast 

 Sneller ingrijpen 

 Sneller op klachten reageren 

 Sneller prikacties uitvoeren overal 

 Sneller reageren op overlast en burgers eerder tipgeven 

 Snellere acties en hogere straffen 

 Snellere controles 

 Soft drugs legaal maken 

 Soft drugs nog meer uit de illigaliteit halen 

 Softdrugs legaliseren 

 Sta het toe op de voormalige tippelzone onder aan de afslag van de stadsautobaan. 

 Steeds proberen te verbeteren en er boven op zitten 

 Stop met gedogen. En vooral rondom woon/ leefgebieden. 

 Strenger aan de grens controleren bij de shops komen veel buitenlanders 

 Strenger handhaven en beter handhaven 

 Strenger optreden 

 Strenger optreden door politie en nite na paar uurtjes were op vrije voeten. 

 Strenger straffen en meer controle in de grensregio 

 Thuis kwekers beter opsporen, pakkans moet 90% worden 

 Vaste coffeeshops 

 VEEL BETERE CONTROLE 

 Veel meer ,,undercover,,werken 

 Vrije kweek van 50 planten per huishouden, dan is het opgelost 
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 Vrijgeven in de supermarkt 

 Werk met Duitsland ,Belgie samen .Nederland is op zijn beurt te soft in het bestrijden van 
drugsoverlast. 

 Wiet legalideren 

 Zichtbaarder en meer aanwezig op de straat 

 Zie mijn toelichting over de panden die door huisjesmelkers aan te veel personen worden 
verhuurd. Zou al een begin zijn. 

 Zie vraag 5 
 
 

Toelichting 
Er is geen 
drugsoverlast 

 Ik heb alleen overlast door alcohol consumptie en roken bij de ingang van 
kroeg aan de overkant. 

 
TIP:  Alle locaties sluiten. 

 Borden plaatsen, met teksten als: Drugsgebruikers zijn niet welkom. Camera 
wagens plaatsen, om te kunnen observeren en door geven, zodat de pak kans 
groter is. Het beleid van Duitsland overnemen, zodra de drugsgebruiker naar 
buiten komt voor zijn auto te bereiden en heeft enkele meters gereden, een 
algemene verkeerscontrole uitvoeren, rijbewijs, blazen en mondslijm controle 
voor drugs gebruikt. Bij gebruik, rijbewijs invordering en na 24 uur, kan men 
het rijbewijs weer ophalen tegen de betaling van een forse boete. 
Buitenlanders worden doorgegeven aan de landen van herkomst. 

 Het is te gek voor woo4den, dat er in drugs gehandeld wordt in het centrum 
van Eygelshoven. Dit trekt alleen maar een hoop onguur volk en criminelen 
aan. 

 Iedere alerte burger in Kerkrade weet waar gedeald wordt. Dit noem ik een 
open deur intrappen! Moet ik als burger de pet van politie agent opzetten? 

 Ik ben absoluut anti drugs - alle drugs vanaf wiet tot en met de zwaarste 
moeten verboden worden en de handelaren zeer zwaar bestraft - minimaal 10 
jaar cel - met deze rotzooi worden levens verwoest 

 Ik besef dat dir een illusie is, er zijn nu eenmaal te weinig agenten. 

 Meer controlle op straat 

 Momenteel wordt er veel gebruik gemaakt van jongens met brommers die in 
de wijk afspreken. Deze zijn snel, wendbaar en momenteel lastig te pakken. 
Is toezicht middels buurtcameras een optie? 

 Openbaar groen Pricksteenweg / Veldkuilstraat 

 Overheid,Optreden niet andere kant op kijken geloofwaardig blijven 
tenopzichte van burgers. 

 Wij medeburgers voelen zich niet meer veilig op straat. 

 Wordt al veel gedaan maar is dweilen met de kraan open . Heb ook niet direct 
het ei van Columbus bij de hand 

 
Weet niet  Gedogen is altijd fout! 

 Gedogen zolang het kan, ik weet niet of er meer overlast wordt veroorzaakt 
door alcoholmisbruik of door drugsmisbruik ? 

 Ik ervaar zelf geen overlast dus kan hier niet over mee praten. 

 Moet politie kerkrade zelf oplossen wordt er niet voor betaald 

 Op de knip is al eerder gebleken dat huizen zonder wit dak als het sneeuwt idd 
iets te verbergen hebben  hahaha 
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De overheid gaat experimenteren met het legaliseren van de wietteelt. Dit experiment moet 
uitwijzen of met de legale wietteelt de criminaliteit afneemt en de wiet minder schadelijke 
stoffen kan bevatten. 
 

 
Op stelling 7 antwoordt 66% van de respondenten: "(zeer) mee eens". 14% van de respondenten 

antwoordt: "(zeer) mee oneens". 

Het meest gekozen antwoord (43%) is: "Mee eens". Dit is ook het middelste antwoord (mediaan). 

Toelichting 
Zeer mee 
eens 

 Dan kan het illegale circuit harder aangepakt worden. 

 Mooi legaal doen en ook belasting betalen dat heeft nederlandestaat er ook iets aan 
niet alleen crimineel /onderwereld. 

 Op dat idee had men al veel eerder moeten komen wietgebruik zal men niet kunnen 
uitbannen, t hoort helaas bij onze maatschappij net als bv roken drinken en 
prostitutie , wietkwekerijen met kwaliteitscontrole onder overheids toezicht en 
belasting plichtig voor scherpe prijzen , zal er voor zorgen dat er minder slachtoffers 
vallen door slechte kwaliteit en als de "overheids "wiet goedkoop genoeg is zal het 
prive wiet tellen niet meer lonen en is ook diefstal om wiet te kunnen kopen minder 
nodig 

 
Mee eens  Betekent wel meer en strengere controle. hoe lost u dat op? 

 Er zal altijd illegaliteit blijven. Er zijn ook nog steeds mensen die zelf drank stoken. 

 Het is zo beangstigend dat naast jou een wietplantage is  met alle brandgevaren. 
Gelegaliseerde plantages zou dit probleem oplossen naar mijn idee. 

 Wel dan een goede controle van de koffieshops en hierbij zeker de omzet en 
kasboek controleren zodat er geen vreemde leveringen kunnen zijn. Indien dit 
achterwege blijft, blijft men toch elders kopen. 

 
Neutraal  Gecontroleerde wietteelt voor INWONERS met een Nederlandse identiteitskaart 

 Helaas is het drugsgebruik niet meer uit onze samenleving te halen.Het enigste wat 
we kunnen doen is het uit de criminaliteit halen maar of legaliseren daar bij helpt 
kan je alleen weten als je het uit probeert.Ik heb daar bij mijn twijfels. 
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 Iedereen moet zelf vrij telen dan houd de handel op. En ook dat criminelen dan 
geen geld meer ermee maken. 

 Ik ben tegen verdovende middelen maakt niets uit welke soort en ook tegen de 
gecontroleerde kweek,dus voor mij Neutraal! 

 Illegale teelt zal wellicht iets afnemen, maar niet verdwijnen. Teelt en verkoop blijft 
voor een hoop mensen te lucratief, ondanks de risico's die men loopt. 

 
Mee 
oneens 

 Dit zou alleen werken als criminelen ook zouden kunnen inschrijven voor 
vergunning. Dit zou wel een oplossing zijn voor de coffeeshophouders die nu via 
allerlei schimmige constructies aan hun handel moeten komen. Want ze mogen wel 
verkopen maar niet gewoon de hoeveelheid inkopen die ze voor hun handel nodig 
hebben. Wat ook voor overlast zorgt door bij goedlopende coffeeeshops door aan 
en afrijdende leveranciertjes. 
Maar het illegale kweken zul je er niet mee uitbannen. Want wie gelooft nou dat 
vaak internationaal opererende drugsorganisaties. Zich door zo een wet van hun 
inkomsten laten tegenhouden. Dan gaan ze gewoon in een ander meer corrupt 
europees land kweken en vervoeren het gewoon naar nederland en andere 
afnemende landen. 

 Doordat de gecontroleerde wietteelt aan regels onderworpen zal worden en er ook 
op gecontroleerd moet worden, zal deze wiet duurder worden dan de illegale en zal 
er toch een grote markt daarvoor zijn. 

 Er zullen toch altijd mensen zijn die 'meer' willen dan in de legale handel te krijgen 
is. Als het niet de hoeveelheid is, dan wel de zwaarte/werking van het spul 

 In welke hoeveelheden en dan welstrenger optreden bij overschrijding. 

 Zolang er veel geld mee verdiend kan worden is het altijd aantrekkelijk voor diverse 
mensen 

 
Zeer mee 
oneens 

 Afschaffen van drukshebruik is slechts dan haalbaar als zero beleid wordt tpegepast 

 De illegale laten zich die " inkomsten niet afpakken" en er zal een prijs concurrentie 
ontstaan. Waarom iets toestaan wat gedrag en gezondheid beïnvloed??? 

 Dus roken gaan we verbieden, maar overheid gaat wiet telen??? Sinds de 
legalisering is het gebruik explosief toegenomen omdat het eenvoudig te verkrijgen 
is. Belachelijk. 

 Helemaal verbieden, mede gezien de negatieve invloed op de gezondheid. Net zo 
slecht, zo niet slechter, dan roken. 
Hardere aanpak en hogere straffen. 

 Het is rotzooi , ook onder regerings beleid 

 Ik dank dat de "gecontroleerde" wietteelt een wassen neus is en zeker als dit een 
zgn. lichtere weet oplevert. Dat willen de gebruikers niet en krijg automatisch 
opnieuw een illegaal circuit. 

 Men probeert roken te ontmoedigen en wil wiet cq drug gebruik stimuleren , hoe 
hypokriet kan men zijn . 

 Omdat illegale wiet straks simpelweg goedkoper is dan legale wiet. Concurrentie, 
belastingvrij enz. 

 Vind ik geen goede zaak. Dan maakt de Overheid zich schuldig, aan het feit, dat 
drugsgebruikers, nog meer gebruik gaan maken, van de gezondheidszorg en de 
premies stijgen nog meer. Nederland MOET drugs vrij worden. Dat moet het streven 
worden. We hoeven geen 2e USA te worden. Nederland moet eindelijk haar 
besmeurd vest uit kunnen trekken. 

 



 
 
 

 
22 

 

Weet niet  Dat kan ik niet beoordelen. Een proef lijkt me zinvol. Dan zal blijken of de 
criminaliteit wel of niet afneemt. 
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3. Onderzoeksverantwoording 

 

Onderzoek : TIP Kerkrade 
Onderwerpen : Drugsbeleid Kerkrade 

: Wereld Kampioenschappen Voetbal 2018 
Enquêteperiode : 17 mei 2018 tot 29 mei 2018 
Aantal respondenten : 288 
Foutmarge : 5,7% (bij een betrouwbaarheidsniveau van 95%) 
Aantal vragen : 13 
Gemiddelde duur invullen van enquête : 3 minuten en 19 seconden 
Rapportagedatum : 30 mei 2018 
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Toponderzoek 

 
Toponderzoek is een Horsters no-nonsens bedrijf, dat sterk is in het raadplegen van meningen. In 
een mondige wereld waarin men direct resultaat wil zien, is het raadplegen van meningen / 
ervaringen / beleving van belang om te overleven. 
 
Onze professionele en flexibele medewerkers hebben interesse voor uw onderzoeksvraag om de 
beleving en inzichten vanuit de maatschappij regulier zichtbaar te maken. Door een transparant 
inzicht in hetgeen leeft en speelt onder burgers / bestuurders / politici, levert dit beter beleid en 
meer draagvlak op. Tips worden aangeleverd. Tevens toetst u of ingezette acties resultaat hebben. 
 
Toponderzoek faciliteert dit proces als onafhankelijk onderzoeksbureau TIPTOP voor u. Het 
onderzoeksbureau heeft de beschikking over eigen TIP-burgerpanels (landelijk > 60 burgerpanels) en 
het overheidspanel Overheid in Nederland. 
 
 
 
 

Toponderzoek 
Expeditiestraat 12  
5961 PX Horst 
 
www.Toponderzoek.com 
enquete@toponderzoek.com 
085-4860103 
 
 

Toponderzoek is lid van MOA. 

 

http://www.toponderzoek.com/

